



Find friends



Tina

Home

Find Friends



Jessica Cheong Keng Sum added 2 new photos.

June 16, 2015 · 🌐

Ageloc R2 & Nu Skin Pharmanex - Cancer a Pack ~ saves a life with nose cancer where the tumor size gradually decrease & gone... Fantastic ♡♡

Pharmanex & Nose Cancer

Mr Gee is discharged by his oncologist from nose cancer stage 3. He was scheduled for surgery as the tumour in his nose was about 4cm. He consumed R2, Reshimax, Tegreen & G3 for a period of 9 months with his oncologist monitoring him. In the beginning he experienced discomfort & bleeding from his nose. Then he notice the tumour softening; the tumour size reduce gradually & slowly disappeared in the x-Ray. His belief in the goodness n effectiveness of the product is 100%. Now he massively shares!

2014 June 2015

Cancer Pack 肿瘤 / 癌症配方

3 深海鲑活鱼油 + 超级灵芝 + 绿茶 + ageloc R2

鱼油: 补充基础营养素, 增强体质及抗氧化能力
抵抗癌症, 加强对有效成份的吸收
: 抑制癌细胞分裂与转移, 提高人体免疫力
: 防癌抗癌, 排毒消炎, 减轻肝脏的排毒负担。
方: 从基因层面细胞排毒, 补充精力体力, 提高抵抗力
灵芝和绿茶服用量可根据情况从每天2到2次逐渐增加至每天5到3次
让抗氧化指数维持在5万或以上

Like Share

3



Jessica Cheong Keng Sum 恭喜Mr Gee鼻子里肿瘤完全消除了! 患有鼻癌的他因肿瘤已有达4公分必须切割, 但他还是决定服食R平方(R2), 华茂超级灵芝, 绿茶素, g3超级果汁。起初出现不适和流鼻血的现象, 但后来逐渐好转, 肿瘤也软化缩小。在医生的监督下, 九个月已痊愈! 令人太兴奋了!

See Translation

Like · June 16, 2015 at 7:01am

SPONSORED

Create Ad



The Platinum Card®

\$200 Airline Fee Credit

americanexpress.com

Get up to \$200 a year for baggage fees and more with one airline. Terms apply.



TOYOTA

BuyAToyota.com

newengland.buyatoyota.com

View Local Special Offers Only Available on Toyota's Official Website for Deals!

English (US) · Español · Português (Brasil) · Français (France) · Deutsch



Privacy · Terms · Advertising · Ad Choices · Cookies · More

Chat



Facebook © 2016